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1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 15. oktober 2010 stillet mig følgende spørgsmål 10 
alm. del, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 10
”Hvornår forventes den tværministerielle embedsmandgruppe at færdiggøre sine 
overvejelser?”

Svar:

Jeg antager, at der spørges til den tværministerielle arbejdsgruppe vedrørende un-
dersøgelse af mulighederne for at fremme produktion og anvendelse af 2. generati-
ons bioethanol til transportformål.

Den tværministerielle arbejdsgruppe har analyseret forskellige modeller for, hvordan 
2. generations biobrændsler kan fremmes både i forhold til produktion og anvendel-
se. Der har dog vist sig behov for en afklaring af nogle problemstillinger i forhold til 
VE-direktivet, hvorfor der er rettet formel henvendelse til EU-Kommissionen. Arbejdet 
kan først afsluttes, når der foreligger et formelt svar fra Kommissionen.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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